
 

  

 
 

Schriftelijk Vragen Overlast  door gebruikers en passanten Distripark 

Indiener Fractie EVA 

datum 20 september 2023 

 
Tijdens het Beraad en Advies Ruimte van 18 september 2023 heeft een aantal inwoners uit 
Rhoon-Noord aandacht gevraagd voor de overlast die wordt ervaren van gebruikers en 
passanten van het Distripark. 
De voorzitter van de vergadering heeft toegezegd dit onderwerp bij de agendacommissie 
onder de aandacht te brengen en om het te laten agenderen voor een volgend Beraad en 
Advies. Vooruitlopend hierop heeft de EVA fractie de volgende vragen aan het college: 
 
 

1. Is het college bekend met  de overlast die inwoners ervaren van de gebruikers en 

passanten van het Distripark? 

2. Zo ja, hoe lang weet het college al van deze problemen? 

3. Zo ja, wat heeft het college gedaan om deze overlast te beperken en de problemen 

voor inwoners daar op te lossen? 

4. Zo ja, kunt u toelichten hoe (en hoe vaak) er wordt gehandhaafd? 

5. Welke bevoegdheden heeft het college om in te grijpen cq te handhaven op het 

grondgebied Distripark, zowel in bestuursrechtelijke als in strafrechtelijke zin? 

6. Welke bestuursorganen en instanties zijn - naast de gemeente Albrandswaard - 

bevoegd om toezicht te houden en te handhaven op het Distripark? 

7. Indien er andere bestuursorganen en instanties met toezicht en handhaving op het 

Distripark zijn, welke afspraken zijn er tussen de gemeente Albrandswaard en deze 

instanties gemaakt om efficiënt en adequaat op te kunnen treden bij overtredingen 

van bv. de APV? 

8. Hoe monitort het college de problemen en de aanpak? Kan de gemeenteraad 

periodiek meegenomen worden in (de voortgang van) de aanpak van de 

overlast? 

9. Zijn er camera’s of  mobiele camera units op het Distripark? Indien nee, zou 

plaatsing een mogelijkheid zijn? 
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